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XXIX Forum w Krynicy

W czwartek (5 września) zakończyło się trzydniowe XXIX Forum Ekonomiczne w Krynicy-
Zdroju. Przez kilka dni w górskim kurorcie trwała wymiana poglądów i informacji pomiędzy
uczestnikami: parlamentarzystami, samorządowcami, gośćmi z Polski, Europy, Azji i Ameryki.

– Tegoroczne, XXIX Forum Ekonomiczne, było rekordowe pod względem frekwencji i ilości
wydarzeń merytorycznych – powiedział w czwartek PAP pomysłodawca i organizator
krynickiego forum, założyciel Instytutu Studiów Wschodnich Zygmunt Berdychowski.

W tegorocznym Forum Ekonomicznym wziął udział także Wójt Gminy Ochotnica Dolna
Tadeusz Królczyk, który odbył wiele rozmów i spotkań z politykami i gośćmi.

- XXIX Forum Ekonomiczne w Krynicy, to skarbnica wiedzy o nowych trendach w Polsce i na
świecie, ale przede wszystkim znakomita okazja do bezpośrednich, konkretnych rozmów o
rozwoju transportu publicznego, odbudowie zniszczeń po powodzi, gazyfikacji Tylmanowej i
Ochotnicy, Velo Dunajec, fotowoltaice,  i... sześcioraczkach  Ba, nawet udało się nakreślić
plan współpracy z Krakowem w zakresie promocji – informuje Wójt.


